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1. Endelig fastlæggelse af dagsorden og tidsplan for mødets afvikling. 

Punkter til evt.: UU politikken og navneskilte 

 

2. Opfølgning af referat fra 18. marts 2019 

Der er kommet svar på vores ansøgning til SPARK, og vi kommer ikke i betragtning i denne 

omgang, da vi har fået bevilliget tidligere. 

Ny ansøgning er sendt til Ålborg TEK, hvor der kan være hjælp fra studerende til, bla. 

hvordan man forholder sig i en fusion, sammenlægning mm. 

 

3. Økonomi 

Forbrugsprocenten er OK efter 1. kvartal 

 

4. Besparelser 2020 

Fokuspunkter i 2019:: Licenser – Teknik –  OR - beklædning 

Beklædning, der er lige lavet ny aftale med Berendsen i 2018. En opfordring til alle om, at 

man ikke har for meget tøj til at ligge, som ikke bliver brugt. 

OR med som fokuspunkt til næste MED i juni 2019 

 

 



 
 

LH skal finde en besparelse på ½ procent. Kontaktet sundhedschef Christina Breddam, at 

der kun kan findes besparelser, hvis der lukkes klinikker. 

 

Der har været høringssvar fra 2 skoler på vores analyse som er i høring. Fra Asferg skole 

som bakker op om analysens punkt 3, men med en kommentar vedrørende kørsel af børn 

til tandlæge. 

Nørrevangsskolen bakker op om analysens punkt 3. 

Kørsel med skolebørn til tandlæge skal gøres ens for hele tandplejen. 

 

Der er modtaget høringssvar fra Sektor MED Sundhed, som bakker op om tandplejens  

scenarie 3 i analysen 

 

Værste scenarie er, hvis der besluttes at bevare Tandplejen som den ser ud nu. Hvad gør vi 

så???? 

 

Indtil nu er det kun klinikassistentgruppen der er ramt af besparelsen. Én afskedigelse og 

ingen ny ansættelse efter klinikassistent som går på efterløn til efteråret.   

Hvordan ser ledelsen på det? 

Der bliver løbende set på personalenormeringen, og kigget på økonomien i forhold til 

personale. 

 

 

5. AM 

 

• Arbejdsskaderapportering 

Ingen skader 

• Info til AM om ”Rygning og brug af euforiserende stoffer i borgers hjem” 

I Hoved MED er der lavet en instruks i forbindelse med den nye rygepolitik 

Dette vedrører også tandplejen, da voksentandplejen kommer ud i patienternes 

eget hjem. AM vil sammen med voksentandplejen se på den. 

Instruksen skal med på næste Sektor MED 

• Sygefravær 

Sygefraværet ligger stabilt. Der afholdes div. Sygefraværssamtaler og der er langsom 

optrapning af de langtidssygemeldte. 

 

6. FN’s 17 Verdensmål – herunder affaldssortering 

Ved HK’s generalforsamling hørte klinikassistenter om FN’s 17 verdensmål,  
https://www.verdensmaalene.dk/fakta/verdensmaalene 



 
 

 

Disse mål vedrører i høj grad også os, derfor er punktet med her. Kan vi være med til at 

lave en mere bæredygtig arbejdsplads ved f.eks. bedre affaldssortering, som der fra flere 

medarbejdere, er blevet stillet spørgsmål til.  

Der er opbakning fra MED til at se på dette, så den sendes videre i Sektor MED. 

 

 

7. Evt. 

Der kommer et oplæg til P-møde mandag i uge 20 til diskussion i grupper – arbejdsforhold, 

struktur, kerneopgaver, økonomi. 

Fagmøder om eftermiddagen 13-15 

 

UU: På sidste UU møde blev der lavet regler for overnatning i forbindelse med kurser der 

er gældende for alle faggrupper. Overnatning forgår i dobbelt værelser når de er flere der 

skal afsted sammen – dog ikke på tværs af køn. Der vil fremover blive opkrævet 

egenbetaling på differencen, hvis man ønsker eneværelse.  AM indfører det politikken.  

 

Navneskilte: Er der flere med samme navn, må man selv bestemme hvad der skal stå på 

skiltet. Vi afventer arbejdsgruppen der behandler emnet i Sektor MED, inden vi evt. bestiller 

vores egen navneskilte. 

 

 

 

 

Næste møde mandag den 17. juni 2019 

 

 

 

 

   

   


